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Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk- (1)-(2) bekezdése, valamint az Urszággyűlésröl szóló 2012 . évi
)(XXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrás miniszterhez

„Milyen engedély alapján épül a futballpálya?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajót-Pélifáldszentkereszten 13 évvel ezelőtt a Pélifcildi Örökzöld Egyesület fenntartásában
nyitották meg az id ősek otthonát, gyönyöre természeti környezetben, odafigyelve, hogy a hely
természetvédelmi, örökségvédelmi környezetben van, egy barokk templom közvetle n
szomszédságában . 2015-ben a fenntartó tudomására jutott, hogy a Nyergesújfalui Labdarúgó

Egyesület sportlétesítmény (futballpálya) megépítésére kapott engedélyt a helyszínen . Miután
a Péli ldi Orökzöld Egyesület a Komárom- Esztergom Megyei Kormányhivatal Lpitésügy i
és Örökségvédelmi Főfelügyeletéhez fordult, az engédélyt megsemmisítették, megállapítva ,
hogy a jogszerűen kiadható építési engedélyhez szakhatósági engedélyek hiányoznak .
Sajnálatos módon mindennek ellenére a közelmúltban megjelentek a markolók és a
fűrészgépek a területen: kivágják a gyönyörűfákat, a templomtól néhány méterre a markoló k
a domboldal földjét szedik és hordják el . A civilek tudomásunk szerint ismét a
Főfelügyelethez fordultak, onnan még nem érkezett visszajelzés, viszont a rombolás azóta i s
folytatódik, alátámasztva azt a közkelet ű vélelmet, hogy az Orbán-kormányban a sorozatos
átszervezések és lefokozások nyomán sem az örökségvédelem, sem a környezet- é s
teiinészetvédelem hatósági, intézményi garanciái nem érvényesülnek – különösen akkor, ha a
védendő értékekkel szemben egy futballpálya megvalósulásának lehetősége áll .
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Ezért kérem, szíveskedjék tájékoztatni róla, hogy a tárca tudomása szerint milyen engedélyek
alapján folynak az említett 'beruházás keretében a fakivágások és a földmunkák, illetve
szíveskedjenek megosztani velem az állásfoglalásukat arról, : hogy dogszerűen zajlanak-e a
szóban forgó munkálatok a területen .

Megtisztelő válaszait előre is köszönöm .

Budapest, 2016. december 2 .

-Tisztelettel :

SallaiR. Benedek
LMP
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